

批發及零售業

Wholesalers and Retailers



銅獎
Bronze Award

實惠家居有限公司

Pricerite Stores Limited

實惠致力締造「生活智慧」，提供各樣家居方案，積極推動環保。透過搜羅環保節能產品、引入創新技術、積極參與環保活動，與顧客攜手建設可持續發展的社會。

Upholding our "Living Smart" principle, Pricerite is committed to providing one-stop smart home solutions for the betterment of our environment. Through the provision of eco-products, adoption of advanced technologies, and participation in various environmental activities, we join hands with our customers to build a sustainable society.



實惠自上而下推動環保工作，帶領同事參與環保，活出綠色生活。
Pricerite adopt the top-down approach to lead the staff to live a greener life.



為鼓勵循環再造及節省能源，實惠於辦公室及各分店設置舊燈泡、光管、電池回收箱，及於營業時間後關掉所有電燈。
To encourage recycling and energy conservation, we set up recycling corners in office and retail shops to collect used light bulbs, tubes and batteries, and switch off all lights after business hours.



實惠家匯引入多種環保節能產品。
Pricerite provides various eco-products.



實惠家匯於各分店使用節能燈具以節省耗電量。
All Pricerite stores use energy-saving lightings to conserve energy.